
In deze rubriek brengen we eerbetoon 

aan een bijzonder lid binnen de VVBAD. 

isabelle Verheire is archiefconsulente 

bij de Provinciale Archiefdienst West-

Vlaanderen. Binnen de vereniging is 

ze secretaris van de werkgroep Lokaal 

Overheidsarchief en verder is ze ook 

onder meer actief in de subwerkgroep 

Selectielijst Gemeenten, subwerkgroep 

Selectielijst OCMW's, subwerkgroep 

Selectielijst Polders en Wateringen.

Hoe lang ben je al actief binnen de 
VVBAD?
Ik ben lid geworden in 1999, toen ik begon 
te werken als provinciaal archiefconsu-
lente in West-Vlaanderen.

Wat was je motivatie om lid te worden? 
Ik had tijdens mijn opleiding archivistiek 
heel wat exemplaren van Bibliotheek- & 
archiefgids en Info doorgenomen. Zo zag 
ik onder meer dat de vereniging interes-
sante studiedagen organiseerde. De tijd-
schriften en de studiedagen: Dat vond ik al 
voldoende argumenten om lid te worden. 
Maar lidmaatschap lag om nog een andere 
reden voor de hand. Toen ik begon bij de 
Provincie West-Vlaanderen in 1999 was 
mijn diensthoofd, Johan Vannieuwenhuyse, 
voorzitter van de sectie Archief. Op zijn 
aanraden ben ik meteen de vergaderin-
gen beginnen bijwonen van de toenma-
lige werkgroep Gemeentearchief (nu werk-
groep Lokaal Overheidsarchief). In 2001 
heb ik dan het secretariaat overgenomen 
van Leen Charles.

Op welke vlakken ben je nu actief?
Ik werk nog steeds als archiefconsulente 
in West-Vlaanderen. Daar bouwen we 
aan een sluitend netwerk van publiek-
rechtelijke archiefdiensten. De laatste 
maanden gaat veel van mijn tijd naar 
‘Probat’ (Provinciaal Beheerprogramma 
voor Archieftoepassingen), dat gratis ter 
beschikking gesteld wordt van de lokale 
besturen die minimum een halftijds archi-
varis in dienst hebben. Binnen de VVBAD 
is het secretariaatswerk uitgebreid. In 
de schoot van de werkgroep Lokaal 
Overheidsarchief zijn er intussen drie sub-
werkgroepen opgericht die bezig zijn met 
de opmaak van selectielijsten voor lokale 
besturen. Ook voor die subwerkgroepen 
doe ik het secretariaatswerk.

Welk thema ligt je nauw aan het hart?
Het lokaal archiefbeheer en vooral de 
selectielijsten voor lokale archieven. Als 
ik zie hoeveel lokale besturen worste-
len met plaatsgebrek in hun archiefkel-
der of op zolder en hoeveel documenten 
er nodeloos bijgehouden worden … Voor 
OCMW’s en polders en wateringen is er 
intussen een goedgekeurde selectielijst. 
Van zodra we ook voor de gemeenten een 

volledige, goedgekeurde lijst hebben, zul-
len we moeten ijveren voor de concrete 
toepassing ervan.

Wat haal je er voor jezelf uit, zowel per-
soonlijk als professioneel?
De link tussen mijn werk in de provincie 
en de werkgroep is snel gelegd. Ik sta in 
voor de contacten met en de ondersteu-
ning van de lokale openbare archieven 
in West-Vlaanderen. Daar hoor en zie ik 
dezelfde vragen en problemen die ook in 
de werkgroepen besproken worden. Dat 
zorgt voor een interessante kruisbestui-
ving. De contacten die in de werkgroe-
pen en op studiedagen gelegd worden 
met collega’s zijn goud waard. Er wor-
den boeiende professionele gesprekken 
gevoerd, maar in de pauzes of tijdens de 
treinritten naar vergaderingen worden er 
evengoed reis-, boeken- en restauranttips 
uitgewisseld. 

Op welke verwezenlijkingen ben je trots? 
Ik begin wellicht in herhaling te vallen, 
maar ook hier weer vermeld ik de selec-
tielijsten. De verschillende subwerk-
groepen hebben daar al heel wat tijd en 
energie in geïnvesteerd en we waren en 
zijn dan ook blij als we met de resulta-
ten naar buiten kunnen komen. In West-
Vlaanderen hebben meer dan de helft van 
de gemeenten een archiefdienst, dankzij 
de ondersteunende maatregelen van de 
Provincie. Ook dat is uiteraard niet alleen 
mijn verdienste, maar ik vind het fijn dat 
ik er kon en kan aan meewerken.

Wat zou je in de toekomst nog graag wil-
len doen binnen de vereniging?
Het secretariaatswerk bevalt me wel. De 
goede samenwerking met de voorzitters 
van de (sub)werkgroepen speelt daarin een 
grote rol natuurlijk. Het is soms wel eens 
veel werk maar het is de inspanning waard.

Hoe hoop je dat de vereniging zelf zal 
evolueren in de toekomst?
De vereniging is goed bezig vind ik. Ikzelf 
ervaar de VVBAD als dynamisch en open. 
Ik hoop dat er voldoende aandacht blijft 
voor praktijkgerichte studiedagen en dat 
de website ook kan dienen als platform 
voor overleg en informatie-uitwisseling 
tussen de leden. 

Isabelle Verheire:

Interessante 
kruisbestuivingen

“DE CONTACTEN 
DIE IN DE 

WERKGROEPEN 
EN OP 

STUDIEDAGEN 
GELEGD 

WORDEN MET 
COLLEGA’S ZIJN 

GOUD WAARD.”
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